
Minister  overweegt  nog  dit
jaar  of  de  jachtbeperkingen
bij  vogelgriep  nog  nodig
zijn.

Op donderdag 13 oktober debatteerde de Tweede Kamer met de
minister  van  Landbouw,  Natuur  en  Voedselkwaliteit  over  de
vogelgriep, die overal in Nederland al het gehele jaar door
her en der opduikt. Meerdere fracties, met name BBB (bij monde
van Caroline van der Plas) en SGP (Roelof Bisschop), stelden
kritische  vragen  over  de  nu  standaard  toegepaste
jachtbeperking  in  getroffen  gebieden  en  de  effectiviteit
ervan,  terwijl  daarentegen  andere  activiteiten  zoals
waterrecreatie  bijvoorbeeld  gewoon  door  kunnen  gaan.  De
minister Piet Adema heeft daarop toegezegd deze maatregel nog
dit jaar te zullen heroverwegen. Hij voegde daaraan toe dat
ook de Deskundigengroep Dierziekten vraagtekens plaatst bij de
effectiviteit van de maatregel.
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De NOJG vindt net als de jagersvereniging dat de door de
minister  aan  de  Kamer  toegezegde  heroverweging  vooral  een
goede stap is. Daar zij ervan overtuigt is dat de jagers juist
een belangrijke signaal functie hebben in het tegengaan van de
vogelgriep.

 


